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CONSELL DE BARRI DE LA FLORESTA 
Marco Simarro, Oriol Arechavala, Marina Casals 
Xènia Amorós 
AAVV El Faig_ Bailon 
ERC_Francesc Osan 
Víctor 
Joan  
Ester 
Carla, Xarxa de suport de la Floresta. 
AVP La Floresta Pearson_Guillermo Gallego 
JuntsxSt Cugat_Albert S. 
S’incorporen més tard: 
AAVV La Serreta_Elisenda Tortajada.  
Olimpic la Floresta_Juanra.  
PUNT 1. 

- Francesc Bailon. Hem muntat una cooperativa, fem comanda al mercat de Torreblanca 

un cop a la setmana. Està funcionant molt bé. Amb 24 hores tens el producte. El condis 

del mercat no porten comanda si no vas a pagar. 

- Francesc Bailon. bus a demanda. Ha baixat la demanda. Caldria pensar la forma perquè 

sigui útil al barri. Cal explicar-ho més, hi ha molta gent que no ho coneix, i és gratuït 

per la gent d’una certa edat. I el servei és immediat. Cal fer més difusió. 

- Guillermo Gallego. Penseu que les entitats podem transmetre informació al veïnat, que 

consolidem la xarxa de comunicació amb el barri. Es va dir de fer un grup de whatsap 

entre coordinadors de les comissions. Seria una bona eina. Serviria per tenir criteris 

compartits. Trobo a faltar interlocutors per diferents disciplines i àmbits, per poder 

tenir connexió directe quan hi ha problemes. 

PUNT 2.  
- Consell de Ciutat. Per afrontar la situació post-covid. 

o Francesc Osan. Com votarem si hi ha diferents persones? 

o Guillermo Gallego. Quin abast té el consell, qui el conforma (passar el 

reglament). El representant ha de poder ser representant, no parlar per ell 

mateix. L’ordre del dia s’ha de convocar amb prou temps perquè es pugui 

tractar les qüestions amb el consell de barri. 

o  Ester. La seva creació serà permanent o temporal? Només pel COVID? 

S’abordaran les temàtiques que tenen relació amb el post-covid? No és de més 

ampli aspectre 

o Xènia. Poso en dubte el funcionament del Consell de Ciutat. Els  

o Marco. Parlar amb secretaria: han de ser vocalies? O poden ser altres persones 

del barri ( de les entitats o de les comissions, no cal que sigui el vocal). Revisar 

el reglament dels consells i del consell de ciutat. CAL DEMANAR 

INTERPRETACIÓ DELS SERVEIS JURÍDICS. Us avisem via e-mail. 

- Resultats qüestionari.  

o Xènia. amb tan poca participació. Poques dades poden extreure. 
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o Guillermo. Cal ser més estrictes per garantir que la participació sigui més 

àmplia. Ens hem de dotar d’eines que garanteixin que arribem a més persones. 

o Es podria fer una sessió en una plaça? En un terrassa?  

o Víctor, aquest sistema digital deixa gent fora però també inclou altres persones 

que habitualment no participa. Potser seria bo mantenir la duplicitat, que 

convisquin els dos sistemes. 

- DINERS DE LLIURE DISPOSICIÓ 

o Xènia. amb les dades que tenim de participació telemàtica, tenim prou gruix 

de gent per decidir? Crec que seria millor passar-ho a inversió, i que la decisió 

sigui més col·lectiva més endavant. A tots ens costa pensar més enllà de 

l’emergència. Veig complicat fer un procés que tingui prou serietat i garanties. 

No ens posaria pressió per buscar un projecte que sigui prou interessant. 

o Guillermo. Aquest any s’ha venut la idea de que hi hauria un procés 

participatiu nou i en canvi s’ha heredat que hi hagi 3.000 e del consell 

d’infants. Que sigui una proposta més, i que es prioritzi juntament amb les 

altres. Amb la nova manera de validar les prioritats del barri. Em sembla bé 

que no . es poden ingressar els diners a una entitat: amics i amigues de la 

Floresta. 

o Juan. Abans de setembre hem de decidir? o hem de executar? 

Marco: sembla una opinió més compartida passar-ho a inversió al setembre, i 

si hi ha un projecte que surti interessant pel camí, doncs ho replantegem. 

Aavv el faig. 

Ester: amb una mica més de temps, les comissions podem redefinir les 

necessitats. Uns mesos ens poden anar bé. 

Víctor. Quin procediment es fa per passar a inversió? 

Xènia. És una pena que perdem l’ordinari. Però entenc que la situació és molt 

complexe. 

Guillermo. Hem d’avisar que tenim temps per reflexionar pels diners de lliure 

disposició. Tenim un termini x per plantejar necessitats noves, fins a x dies. 

 

PUNT 3. PROGRAMA DE BARRI 
o Ester. L’ajuntament fins a quin punt agafa el document per les seves polítiques 

al barri. Fa de pont amb l’ajuntament. Fins quin punt tenim força? 

Marco. El document és una eina de pressió, que traslladi les prioritats del 

barri.  

o Guillermo. Com a eina és molt bona, permet una visió global del que necessita 

el barri. En el moment de concretar ens trobarem que podrem fer una petita 

part del total del que s’ha prioritzat. Que les accions que faci l’ajuntament 

siguin seguint les línies aquestes. 

o Marco. El repte el tenim l’equip de govern per concretar actuacions. 

 
TORN OBERT 
Xarxa de suport. Carla.  
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Grup motor de 5-6 persones que coordinem les demandes que arriben i la relació amb 
administració. 
Grup de voluntaris de 50 persones. 
Recull la Floresta, Planes, i alguna a Mira-sol i Valldoreix. 
Accions que s’han fet. Puntual. 

- A la setmana unes 5 demanes. 

- En llocs més aïllats, sobretot a les planes, ja que la farmàcia no fa servei a domicili. 

- S’han fet 40 accions de repartir aliments i farmàcia 

- Fent masqueretes ROBIN HUT 

- Repartir targetes moneder per infants 

- 3 persones voluntàries que traslladen a persones a HGC 

- Tenim un telèfon, on rebem les trucades, i hem fet alguna derivació a polítiques 

socials. 

- Tenim 2 assistències setmanals, de suport en casos de vulnerabilitat. 

- Tenim un email. Xarxasuport.lafloresta@gmail.com 

- Es va fer un grup de wt amb la Maria Ferrer, la Nuria Gibert, per coordinar amb les 

altres xarxes de suport de la ciutat. 

- Hi ha hagut molta resposta en dos direccions. 

Guillermo. La gent que fa demandes, són diferents a qui participa al consell de barri. 
90% és gent molt gran que viuen aïllades. Gent amb mobilitat reduïda. 
Com els ha arribat la informació? Es van penjar cartells a farmàcia, també porta a 
porta. Es podrien veure nous canals per arribar a nous col·lectius. la farmàcia de les 
planes ha fet difusió en aquest sentit. Pot ser que les farmàcies siguin un bon lloc on 
comunicar certes coses. 
TORN OBERT 

- Guillermo. Comissió medi ambient. Va quedar tallat el treball de les sessions. Esperem 

reprendre en algun moment. Potser podríem fer reunions entre comissions. Potser 

l’ajuntament ens podria utilitzar alguna eina de reunions. I reactivar les comissions de 

treball. Comissió d’urbanisme, s’ha fet una reunió per tractar la mobilitat entre lescola 

i el pont del diari. De moment no hem arribat a cap conclusió, però hi estem treballant 

de forma intensa. A veure si podem arribar a concretar, i aprofitar la legislatura. 

- Ester. De la comissió  feminista tindrem diferents persones representant de la 

comissió, aniran rotant. Ara és la Gemma, però no serà sempre la Gemma. Hem posat 

en marxa el mòbil, estem en coordinació amb la tècnica de violències. Vam penjar 

cartells. Es va fer un acompanyament a una persona amb agressió masclista. 

- Xènia. Hi ha eines com el jitsi. Participació pot enviar un tutorial per crear una trobada 

amb el Jitsi. 

o Què necessites: mòbil o ordinador amb càmera i micro,  

o com crear una reunió,... 

- Comissió drets socials.  

- Comissió de cultura. No hi ha festes majors de la Floresta. Si seguim així intentarem fer 

els DOCS de la Floresta. A veure si podem 3 divendres de juliol. Mantenint les 

distàncies. També volem fer una festa a la tardo, un cap de setmana de cosetes a 

l’octubre. 

mailto:Xarxasuport.lafloresta@gmail.com
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Marco. A mesura que puguem farem reunions presencial o altres formats. Ens podeu 
fer arribar propostes o crítiques que puguem per millorar. 
 
 

mailto:estercastanyer@santcugat.cat
http://www.santcugat.cat/

